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Tack för dina synpunkter om Miljöhälsorapport 2017. 

Folkhälsomyndigheten följer den forskning som bedrivs om elektromagnetiska fält och hur 
den exponeringen skulle kunna påverka vår hälsa negativt, men bedriver ingen egen 
forskning.  

Vi grundar vårt ställningstagande på vad WHO anser i frågan, på de rapporter om 
elektromagnetiska fält och hälsa som Strålsäkerhetsmyndighetens vetenskapliga råd årligen 
ger ut och den senaste rapporten från Europakommissionens Scientific Committee on 
Emerging and Newly Identified Health Risks (SCENIHR): ”Potential health effects of exposure 
to electromagnetic fields”. Till detta kommer den vetenskapliga sammanställning som 
nyligen gjorts i Miljöhälsorapport 2017. 

Vid en sammantagen bedömning anser vi att det i dagsläget inte finns något vetenskapligt 
stöd för ett samband mellan de symtom som upplevs och exponering för elektromagnetiska 
fält. Forskning om elektromagnetiska fält bedrivs kontinuerligt och kvaliteten på studierna 
varierar avsevärt. SSM:s vetenskapliga råd, liksom SCENIHR, står för en kvalitetsgranskning 
och värdering av materialet och bedömer huruvida forskningen som utförts håller måttet 
och tillför ny kunskap.  

Sammanfattningsvis har Folkhälsomyndigheten ingen anledning att tro att nämnda forskare, 
det vetenskapliga rådet eller SCENIHR skulle undanhålla forskning som påvisar negativa 
hälsoeffekter av elektromagnetiska fält. 

  

Vänliga hälsningar 

Anne-Sophie Merritt 
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